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Abstract (en)
The machine comprises two mutually meshing corrugated rollers whose engagement area is fed with the web to be corrugated, and a press roller
associated with one of the corrugated rollers which presses a covering web against the corrugated web resting on the corrugated roller and whose
corrugation humps are provided with adhesive, the corrugated rollers (10, 11) meshing with one another by means of an oblique toothing and the
ends of the straight corrugating lines being offset relative to one another in the circumferential direction by at least one tooth pitch. <IMAGE>

Abstract (de)
Einseitige Wellpappenmaschine mit zwei miteinander kämmenden Riffelwalzen, deren Eingriffsbereich die zu wellende Wellstoffbahn zugeführt wird,
und einer einer der Riffelwalzen zugeordneten Preßwalze, die eine Deckbahn gegen die auf der Riffelwalze anliegende und auf den Wellenkuppen
mit Klebstoff versehene Wellbahn andrückt, wobei die Riffelwalzen (10, 11) über eine Schrägverzahnung miteinander kämmen und die Enden der
geraden Riffellinien um mindestens eine Zahnteilung in Umfangsrichtung gegeneinander versetzt sind.
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